
ZÁPISNICA  č. XVIII/2008 
z mimoriadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 25.11.2008 

v zasadačke kultúrneho domu 

 

Prítomní : podľa prezenčnej listiny, ospravedlnení sú  Ing. J. Belajová , Ing. M. Ferjenčík 

 

Program :  1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia z OZ 

3. Zmena rozpočtu na rok 2008  

  4. Diskusia 

5. Návrh uznesenia 

6. Záver 

 
K bodu 1: 

    Starosta obce srdečne privítal na mimoriadnom rokovaní Obecného zastupiteľstva  

poslancov a občanov. Predložil návrh programu, keďže nikto nepodal doplňujúci bod  

programu, zasadnutie sa riadilo predloženým programom.  

Do návrhovej komisie boli navrhnutí: E. Balážová – PNK, S. Hanuska, I. Brachna– ČNK, 

za overovateľov  boli odsúhlasení: Z. Kokavcová, E. Bartková 

 

K bodu 2: 

     Prednostka OcÚ urobila kontrolu uznesenia z posledného OZ. Konštatovala , že 

uznesenia sú splnené alebo v plnení. 

 

K bodu 3: 

     Mimoriadne zasadnutie OZ bolo zvolané z dôvodu zmeny a úpravy rozpočtu. Obec 

úspešnosti projektu na rekonštrukciu ZŠ začala s prácami, firma Asta už preložila strechu nad 

bytmi, čiastočne nad telocvičňou. Obec musí najskôr preplatiť potvrdené faktúry a ž na 

budúci rok ich MVRR bude refundovať. Preto poslanci by mali schváliť presun finančných 

prostriedkov z rezerv obce. Tiež z rozpočtu treba vyčleniť cca 50 000,-Sk na zateplenie 

povaly telocvične, s čím projekt nepočítal a tam uniká najviac tepla. Potom odovzdal slovo 

ekonómke obce. 

A. Svoreňová predložila zmenu rozpočtu s výhľadom do konca roka. Príjmovú a výdavkovú 

časť prešla podľa jednotlivých položiek, kde upozornila na zvýšenie alebo zníženie 

rozpočtovanej položky.. Dôvodová správa priložená k zápisnici. 

Otázky k rozpočtu: 

S. Hanuska, prečo sme nevedeli výšku podielových daní skôr, nie v novembri, finančné 

prostriedky sa mohli prerozdeliť pre potreby obce. Má vedomosť, že na stránke MF budú 

uverejnené podielové dane pre obce. Poukázal v príjmovej časti na  vysoké prevýšenie za 

uloženie odpadov. 

A. Blahútová vysvetlila, že pri tvorbe rozpočtu na tento rok, osobne volala na daňové 

riaditeľstvo ohľadom podielových daní, kde výšku na rok 2008 jej nevedeli povedať. Podobne 

v minulých rokoch príjem za uloženie odpadov na skládke TKO bol oveľa nižší ako teraz. Na 

PPP riaditeľ MP p. J. Pivka vysvetlil, že okolité skládky sú uzavreté, preto na ich skládku 

tento rok uložili viac KO.  

Starosta potvrdil slová kontrolórky obce A. Blahútovej. 

Poslanci navrhli, aby uznesenie bolo upravené, aby vo výdavkovej časti boli zrejmé náklady 

aj pre ZŠ na prenesené a originálne kompetencie. 

M. Huliaková vyjadrila spokojnosť so spracovanými podkladmi a vysoko ohodnotila p. 



Svoreňovú, ktorá im podala zmenu rozpočtu zrozumiteľne 

S. Hanuska navrhol, aby pred rozdelením zostatku hospodárenia do fondov, sa ešte časť 

zapracovala do rozpočtu na budúci rok. 

Prednostka vysvetlila, že  nevyčerpané financie sa prerozdeľujú podľa zákona do rezervného 

fondu 10 % a zvyšok  do ostatných fondov. Slúžia na  krytie schodku v zmysle zákona. 

M. Hanuska sa opýtal, z ktorej položky sa bude financovať zakúpenie komponentov a 

doplnkov k ozvučovacej technike. 

A. Svoreňová vysvetlila, že v položke signalizačné zariadenia nie je tento rok žiadne čerpanie 

a preto sa požadovaný CD prehrávač, repro a ďalšie doplnky búdu  hradiť z nej. 

 

K bodu 4: 
Starosta obce oznámil, že obci úspešne prešiel projekt na rekonštrukciu verejného osvetlenia 

za 4 mil korún, s prácami sa začne hneď na jar ako to bude možné. Po zmene rozpočtu sa ešte 

tento rok urobí bezdrôtový miestny rozhlas v celej obci. Fima, ktorá robí MR nám cez 

Vianoce zapožičia zvonkohru grátis. 

P. Slosiarik mal dotaz, čo s demontovaným starým vedením miestneho rozhlasu. 

Starosta reagoval na dotaz a dodal, že stĺpy sa využijú a drôty stočia, podľa potreby sa s nimi 

naloží. Ale tieto práce sa prevedú až na jar.  Ďalej pokračoval, že obec pripravuje projekt na 

dokončenie kanalizácie v celej obci cez Mikroregión Zvolensko- Hučava v hodnote  cca 69 

mil. Sk a druhý v rámci programu revitalizácie sídiel v hodnote cca 20 mil Sk, kde sa uvažuje 

skrášlenie stredu obce, umiestnenie sochy M.R. Štefánika pred OcÚ, rekonštrukcia miestnej 

komunikácie na  Športovej ulici, úprava autobusových zastávok,  vestibulu kultúrneho 

domu. 

A. Blahútová navrhuje, ak je možné vo výzve – revitalizácia sídiel – zapracovať opravu resp. 

úpravu chodníka v cintoríne ku kontajneru a tiež chodník popri hlavnej ceste. 

Starosta odpovedal, že po uverejnení výzvy sa bude presne vedieť na čo sa môžu financie 

vyžiť alebo, čo možno do projektu zapracovať. Isté je, že projekt má obsahovať aspoň 4 rôzne 

oblasti. 

E. Balážová navrhuje spresniť uznesenia a nasledovne doplniť- uzn. č. 147/C  ozvučovaciu 

techniku do výšky max  40 000,- Sk, tiež uviesť cenu pri audite. Ďalej preformulovať uzn. 

169 „vydáva kladné stanovisko....“ a povoľuje. 

P. Slosiarik požiadal o vysvetlenie audit u pracovníkov, či nie je spokojnosť s pracovníkmi, 

alebo sa nedržiava pracovná náplň, či sa nedali financie využiť na niečo užitočné.  

M. Huliaková vysvetlila, že audit bol navrhnutý na základe pripomienok občanov, že treba 

šetriť na platoch pracovníkov. Nech sa už vyrieši  či  sú pracovníci využitý, či ich je veľa 

alebo málo. Výsledok sa dozviem priamo od firmy, ktorá audit spracováva.  

S. Hanuska dodal, že ide o zefektívnenie práce pracovníkov, možno aj techniky. 

E. Bartková dodala, že pohľad občanov na prácu pracovníkov je skreslený a preto je potrebné 

objektívne posúdenie. 

A. Blahútová poukázala na napadnutý sneh, ráno cesty neboli vyhrnuté. Opýtala sa či sa 

neuvažuje, aby traktoristi, keď napadne sneh išli skoro ráno vyhrnúť cesty. 

Starosta obce potvrdil, že traktoristi budú chodiť vyhŕňať sneh , jeden traktor je obecný 

a druhý z miestneho družstva. 

V. Bahýl požiadal o odkúpenie radlice z malotraktora, ktorý bol ukradnutý z ihriska. 

Starosta doporučuje poslancom danú žiadosť riešiť pri inventarizácii majetku. 

 

K bodu 5: 
Predsedníčka návrhovej komisie E. Balážová predniesla návrh uznesenia a poslanci hlasovali 

nasledovne: 

- uzn. č. 166 – vzaté na vedomie 



- uzn. č. 167 – prijaté – za hlasovali – Bahýl, Balážová, Bartková,  Hanuska, Huliaková,  

Kokavcová  

- uzn. č. 168 – prijaté – za hlasovali – Bahýl, Balážová, Bartková,  Hanuska, Huliaková,  

Kokavcová  

- uzn. č. 169– prijaté – za hlasovali – Bahýl, Balážová, Bartková,  Hanuska, Huliaková,  

Kokavcová  

- uzn. č. 170 – prijaté – za hlasovali – Bahýl, Balážová, Bartková,  Hanuska, Huliaková,  

Kokavcová  

- uzn. č. 171 – prijaté – za hlasovali – Bahýl, Balážová, Bartková,  Hanuska, Huliaková,  

Kokavcová  

- uzn. č. 172 – prijaté – za hlasovali – Bahýl, Balážová, Bartková,  Hanuska, Huliaková,  

Kokavcová  

- uzn. č. 173 – prijaté – za hlasovali – Bahýl, Balážová, Bartková,  Hanuska, Huliaková,  

Kokavcová  

 

Návrh uznesenia  týkajúci sa oslobodenia od poplatku za užívanie verejného priestranstva 

pod stánkom textil- obuv pre M. Bízikovú – neprijatý – za hlasovali –Bartková,  Hanuska,  

- proti – Bahýl, Balážová Kokavcová 

- zdržala sa - Huliaková, 

Pán poslanec I. Brachna  z rokovania odišiel skôr, nakoľko  išiel do práce, preto nehlasoval. 

 

K bodu 6: 

 Starosta obce oznámil poslancom, že pracovná porada poslancov bude 2.12.2008 t.j. v utorok 

o 16:00 h, požiadal o dochvíľnosť poslancov, lebo sa zostavuje rozpočet na rok 2009. Tiež 

oznámil, že najbližšie OZ bude 15.12.2008 o 17:00 h. 

Po vyčerpaní programu poďakoval poslancom za aktívnu účasť a občanom za účasť  

a ukončil rokovanie. 

 

 

 

 

Ing. Anna Pavlendová         Ján Beňo 

 prednostka OcÚ        starosta obce   

 

 

 

Mgr. Mária Huliaková 

zástupca starostu 

 

 

 

 

Elena Bartková        Zuzana Kokavcová 

  overovateľ              overovateľ 


